
Geachte commissie 

 

 

Mijn naam is Jan Groot. Ik ben woonachtig in de Landbouwstraat, 

op de gemeentesite in de nota van beantwoording ook wel als 

Landbouwweg aangeduid. 

We vieren met elkaar een lustrum met betrekking tot de bezwaren              

tegen het zware verkeer in onze straat. PROFICIAT !! 

 

In het ambtelijk advies met betrekking tot het Ambitieplan pro-

beert het  gemeentebestuur de commissie en ons wijs te maken dat 

de asfaltering van de Landbouwstraat na jaren achterstallig onder-

houd de trillingen tegen gaat en dat dit een antwoord is op ons 

verzoek om het zware verkeer te weren uit de nauwe Landbouw-

straat waar een auto en een vrachtauto niet op een normale manier 

naast elkaar kunnen rijden zodra ze elkaar tegenkomen.. 

 

De Landbouwstraat stond op de nominatie om in 2011 groot on-

derhoud te ontvangen. Als dat dan in 2016 gebeurt, is dat toch niet 

om trillinghinder te ondervangen ?! 

 

Vraagt u zich als commissie wel eens af of zo’n ambtelijk advies 

wel adequaat en correct is ? 

 

Klopt het dat het vele zware verkeer juist door de Landbouwstraat 

moet, sinds de gemeente allerlei straten éénrichting gemaakt heeft 

en andere straten afgesloten heeft ?! 

 

Klopt het dat het daarom heel flauw en flauwekul is om in het 

ambtelijk advies te schrijven dat het zware verkeer altijd al door 

de Landbouwstraat gegaan is ?! 

 

JUIST DOOR DE AFSLUITINGEN EN DE ÉÉNRICHTING 

MAATREGELEN is het vrachtverkeer enorm toegenomen en het 



is dan ook opvallend maar onterecht dat dit gegeven in het ambte-

lijk advies helemaal buiten beschouwing wordt gelaten !! 

 

Hadden de veranderingen in toegang tot straten wel op deze wijze 

moeten gebeuren ? 

Er is klaarblijkelijk niet of veel te weinig nagedacht over de ge-

volgen. 

 

Vindt u het niet vreemd en onlogisch dat vrachtwagens nu door de 

hele stad geleid worden en dat er in de praktijk slechts één manier 

is om het centrum te verlaten na het laden- en lossen bij de winke-

liers ?? 

 

Vindt u het daarnaast normaal dat grote, verouderde, stinkende 

bussen nog steeds door de nauwe Landbouwstraat blijven rijden, 

terwijl het personenvervoer meestal zou volstaan met kleine bus-

jes zoals lijn 411 en dat er daarbij vaak nog lege plaatsen zijn ??!! 

 

Wist u dat door het zeer summier aangeven dat in de Landbouw-

straat maximaal      30 km is toegestaan en het niet permanent 

plaatsen van een matrixbord met smiley,  bij buschauffeurs vaak 

niet bekend is hoe of wat ??!! 

 

Sterker nog; door mij persoonlijk hiernaar gevraagd reageert een 

chauffeur: “hier mag je 50 rijden hoor !!” 

 

Door op deze waardeloze wijze een 30 km zone aan te geven en 

vervolgens niet te handhaven kan je als gemeente wel stellen een 

30 km zone te hebben ingesteld maar kan iedereen op zijn klom-

pen aanvoelen dat dit zo geen enkel effect zal sorteren. 

 

Weet u ook dat de gemeente ons herhaaldelijk vertelde dat de Pro-

vincie de bus route heeft vastgesteld en dat dit jaar is gebleken dat 

de gemeente dat zonder overleg zelf doet ??!! 

 



Weet u dat het zware verkeer veel vervuiling veroorzaakt welke 

hart-,vaat- en longziektes bevorderen ?! NIET ALLEEN VOOR 

DE BEWONERS MAAR OOK VOOR DE VELE VOETGAN-

GERS EN FIETSERS DIE VAN- EN NAAR HET STATION 

GAAN.. 

 

Weet u ook dat het meeste zware dieselverkeer nog niet eens vol-

doet aan de EURO6 norm en dat uw gemeentebestuur dat klaar-

blijkelijk geen enkel bezwaar vindt ?! 

 

Weet u ook dat het bij het Ambitieplan gestelde, dat de winke-

liersvereniging wil dat het vrachtverkeer door de Landbouwstraat 

moet worden geleid niet bekend is bij deze vereniging ?! 

 

Weet u dat deze vereniging heropening van de spoorwegovergang 

de Hoep heeft bepleit en dat dhr Stam van de gelijknamige winkel 

een enquête heeft gehouden waarbij meer dan 700 mensen voor 

opening van deze spoorwegovergang zijn en dat er slechts 5 tegen 

waren ?! 

 

Weet u dat in het advies van het gemeentebestuur de Landbouw-

straat Landbouwweg genoemd wordt en dat de laatste zin van het 

advies onbegrijpelijk Nederlands is en blijkt hier niet uit dat het 

advies slordig en erg rommelig van aard is ?! 

 

Zou het niet verstandig en prettig zijn dat na jaren “wil niet-kan-

niet-gaat niet-verhalen” van de gemeente, er nu eindelijk gezocht 

gaat worden naar een oplossing voor het zware verkeer in onze en 

andere straten in het centrum ?! 

 

De bewoners van de Landbouwstraat zijn er, na al die jaren keer 

na keer met een kluitje in het riet gestuurd te zijn, aan toe om op 

een serieuze manier te worden gehoord en dat ze niet, zoals dat 

ervaren wordt als vervelende zeurende burgers worden behandeld. 

Dank voor uw aandacht. 


